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Abstract (en)
The covering layer of the coating comprises brick dust and finely divided mineral aggregates, particularly coarse siliceous sand, which are bound
by a hydraulic mortar, such as a mortar used particularly for paving. For the preparation, the brick dust, the mineral aggregates and the solid
components of said mortar are dry mixed and the dry mixture is applied to the prepared background, is levelled and pressed, for example by means
of rollers. Then, it is sprayed with water to wet uniformly the pressed layer of the mixture. The mortar contains cement, sand and/or calcareous rock,
methylcellulose and, as desired, vinyle chloride and vinyle propionate copolymer, polycondensate of melamine-formaldehyde, polyacrylic amide,
trass and/or a fibrous material, preferably asbestos.

Abstract (de)
Die Deckschicht des Belags besteht aus Ziegelmehl und feinteiligen Mineralstoffen, insbesondere grobem Quarzsand, gebunden durch einen
hydraulisch erhärtenden Mörtel wie er insbesondere zum Verlegen von Fiesen verwendet wird. Zur Herstellung werden das Ziegelmehl, die
Mineralstoffe und die Festkomponenten dieses Verlegemörtels trocken miteinander vermischt und das trockene Gemisch wird dann auf den
vorbereiteten Unterbau aufgebracht, planiert und verdichtet, z.B. durch Walzen. Anschliessend wird mit Wasser besprüht, um die verdichtete
Gemisch-Schicht gleichmässig zu befeuchten. Der Verlegemörtel enthält Zement, Sand und/oder gemahlenen Kalkstein, Methylzellulose und,
wahlweise Mischpolymerisat aus Vinylchlorid und Vinylpropionat, Melamin-Formaldehyd-Kondensationsprodukt, Polyacrylamid, Trass und/oder
faseriges Material, vorzugsweise Asbest.
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